



ناس نتوركس
NAS Networks

Network solutions | Access controls | Smart living

مشاريع أبو شهاب الحديثة
Abu Shihab Modern Projects

Vat No. OM1100374708

GoSmart Winter Limited Offer on Selected LANBON smart switches

Package/Offer: GoSmart -Winter Offer (باقة الشتاء)

Offer Code : 500209,500210

Offer Specification	تفاصيل العرض								
- Free Installation and configuration - Offer from October 23rd to November 10th , 2024 Key Features - Based on Mech Wifi Technology - Seamless integration - Easy and effortless Replacement of traditional electrical; switches/sockets. No Hub Required - This switch can be connected with Wifi (2.4GHZ) router directly, not need Hub / Gateway / Bridge. App Control - Anytime anywhere, control the Smart Light Switch through Smart Living App. Voice Control - Control the Smart Light Switch through your voice with Google Home and Alexa Echo Power Consumption - You can check real time power consumption and summarized power consumption. Delay & Timer function - Set a delay to turn lights on/off after a specified time. Schedule lights to turn on/off during your preferred time of day. - Vertical or Horizontal installation - You can choose the screen to display in vertical or horizontal according to personal preference. - Standby Mode & Night Mode L8 Model  EUR standard-White + stirilW-busnste RUE for OMR45+VAT L8X Model  for OMR25+VAT *Offer can be combined for a single household for one time only. مع قدوم فصل الشتاء ، هل تحتاج الى مفتاح ذكي لتشغيل سخان الماء الكهربائي حسب الاوقات التي تريدها ؟ الحل معنا LANBON في ناس نتوركس! حزمة "GoSmart-Winter" تتضمن مفتاح ذكي للسخان بالإضافة الى مفتاح ذكي بثلاثة مقابس للإضاءة الخارجية. أطلب الآن واستمتع بتركيب مجاني <table><tr><th>النوع</th><th>المنتج / العرض</th><th>السعر(OMR)</th></tr><tr><td>L8</td><td>مفتاح ذكي للسخان + مفتاح ذكي 3- مقابس للإضاءة الخارجية.</td><td>40+VAT ريال</td></tr><tr><td>L8X</td><td>مفتاح ذكي للسخان + مفتاح ذكي 3- مقابس للإضاءة الخارجية.</td><td>25+VAT ريال</td></tr></table> مزايا المفاتيح الذكية - مبني على تقنية Mech Wifi - استبدال سهل للكهرباء التقليدية مفاتيح /مقابس - يمكن توصيل هذا المفتاح بجهاز توجيه Wifi (2.4GHZ) مباشرة ، ولا يحتاج إلى Hub / Gateway / Bridge. - في أي وقت وفي أي مكان ، يمكنك التحكم في مفتاح الإضاءة الذكي من خلال تطبيق Smart Living APP - تحكم في Smart Light Switch من خلال صوتك باستخدام Google Home و Alexa Echo - يمكنك التحقق من استهلاك الطاقة في الوقت الحقيقي وتلخيص استهلاك الطاقة. - اضبط تأخيرًا لتشغيل /إطفاء الأنوار بعد وقت محدد. جدولة الأضواء لتشغيل /إيقاف خلال الوقت المفضل لديك من اليوم. - التثبيت الرأسي أو الأفقي - وضع الاستعداد والوضع الليلي - لتوفير الطاقة ، يتحول المفتاح إلى وضع الاستعداد تلقائيًا مع تعتيم ضوء الشاشة إلى مستوى الإعداد. في الوضع الليلي ، سيتم إيقاف تشغيل الإضاءة الخلفية LED حول الإطار. يسري العرض من 23 اكتوبر الى 10 نوفمبر *مكاتبية الجمع بين العرضين للبيت الواحد لمرة واحدة فقط.	النوع	المنتج / العرض	السعر(OMR)	L8	مفتاح ذكي للسخان + مفتاح ذكي 3- مقابس للإضاءة الخارجية.	40+VAT ريال	L8X	مفتاح ذكي للسخان + مفتاح ذكي 3- مقابس للإضاءة الخارجية.	25+VAT ريال
النوع	المنتج / العرض	السعر(OMR)							
L8	مفتاح ذكي للسخان + مفتاح ذكي 3- مقابس للإضاءة الخارجية.	40+VAT ريال							
L8X	مفتاح ذكي للسخان + مفتاح ذكي 3- مقابس للإضاءة الخارجية.	25+VAT ريال							

📞 +968 98006055 📍 P.O. Box: 988, P.C: 130, Al Masnaah, Tareef, Oman Arab Bank Building

✉ nas.networksoman@gmail.com 🌐 www.nasnet.om

Monday, 21 October 2024

